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Zápis 17. jednání kolegia děkana 3. LF UK v období 2022-26, konaného dne 6. 10. 2022 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, prof. Malíková, doc. Trnka,  
dr. Vácha, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, Dr. Marx, JUDr. Mužíková, K. Grygarová  
 

1. Schválení zápisu ze 8. 9. 2022 

2. Děkan seznámil členy KD s materiály a výsledky RKR dne 3.10. 

3. Proděkan Trnka představil chystané výzvy programu OP JAK na rok 2023, zejména výzvu „PhD Infra“. 

Děkan požádá o schůzku prorektora pro rozvoj příští týden, schůzky se děkan účastní společně 

s proděkanem Trnkou. 

4. Proděkan Marx podal konečnou informaci o přijímacím řízení do Mgr. a Bc. programů. 

5. Proděkanka Šlamberová podala konečnou informaci o přijímacím řízení do PhD. programů a přehled o 

aktuálních počtech doktorandů podle studijních programů, formy studia a ročníků pro AR 2022-23. 

6. Proděkanka Arenbergerová informovala o jednotném vizuálním stylu UK. V diskuzi vyplynul požadavek 

na vytvoření standardizované PPT prezentace s logem 3.LF a logem UK. Proděkanka ve spolupráci 

s prorektorem pro vnější vztahy připraví návrh(-y), který(-é) následně posoudí KD. V diskuzi zazněl od 

proděkana Dušky návrh na vznik společného loga Vinohradského zdravotnického areálu. O této 

myšlence se bude dále diskutovat včetně diskuze s představiteli ostatních 4 institucí z tohoto areálu. 

7. Kolegium schválilo finanční prostředky v celkové výši 300 tisíc Kč na zajištění očkování proti chřipce pro 

studenty a zaměstnance. V následné diskuzi, zda ve finanční podpoře očkování proti chřipce bude 

fakulta pokračovat i v dalších letech nedošlo ke konsenzu. Proděkan Marx ve spolupráci s tajemnicí 

zajistí do dubna 2023 maximum informací (včetně podrobných informací o úhradách tohoto očkování 

pojišťovnami) a v dubnu bude provedena na základě těchto dat ekonomická kalkulace a rozhodnuto o 

této věci pro následující akademický rok. 

8. Byla schválena žádost IFMSA o finanční podporu ve výši 40 tisíc Kč pro pořádání Valné hromady IFSMA. 

9. Podrobná diskuze byla vedena o dalším možném vývoj ekonomiky fakulty. Děkan a tajemnice 

odhadují, že v souvislosti s nárůstem ceny energií, s inflací a s nárůstem minimální (zaručené) mzdy 

vzrostou náklady fakulty v roce 2023 nejméně o cca 30 milionů Kč. Přitom podle předběžných 

informací dle přípravy státního rozpočtu příjmy od státu (cestou UK) nestoupnou buď vůbec anebo jen 

minimálně. Úspory lze hledat ve snížení odměn nebo ve snížení odvodů do fondů (což by významně 

snížilo finanční rezervy fakulty pro případ dalšího zhoršení celkové ekonomické situace v ČR) nebo ve 

snížení personálních nákladů pracovišť (početní redukce personálu – např. nepřijímání nových 

zaměstnanců za odcházející zaměstnance). V kontrastu k této situaci kolegium vnímá potřebu zvyšovat 

mzdy zaměstnanců, aby jim byla aspoň částečně kompenzována inflace. Řešení tohoto závažného 

problému bude vedení fakulty v úzké spolupráci s vedením UK věnovat maximální pozornost. 

10. KD schválilo návrh děkana na vznik Ceny děkana za nejlepší publikaci v každém roce. První taková cena 

bude udělena v první polovině roku 2023 za nejlepší publikaci z roku 2022. 

11. Na setkání lékařských fakult do Žiliny odcestuje 9 členů KD. 

12. Zasedání KD 15. 12. 2022 začne již v 9:00 hod. 

 

Dr. Marx 

 Proděkan navrhl navýšení ceny kurzu pro uchazeče o studium, který 3. LF UK pořádá. KD souhlasí – 

navýšená bude do max. 50% stávající ceny. 

Doc. Dlouhý 

 Proděkan informoval o stavu přípravy veřejnoprávní smlouvy pro specializační vzdělávání. 

 19. 10. 2022 se v Poslanecké sněmovně PČR uskuteční seminář na téma: Specializační vzdělávání 

lékařů. 
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Doc. Duška 

 Proděkan připravil návrh na odměny podle evaluací, a to podle stávajících principů. 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

Dr. Vácha 

 AS 3. LF UK – termín zasedání je 11. 10. 2022 

Prof. Malíková 

 Proděkanka informovala o zasedání Rady pro vnitřní hodnocení UK, které se uskuteční v říjnu 2022. 

 Proděkanka sdělila, že na UK jsou již vyčerpány fondy na podporu akademických pracovníků z UA, kteří 

působí na UK. Evropská Unie připravila podporu PhD studentů a postdoktorantů z UA. Aplikace 

evropského fondu, kde bude možné zažádat o podporu Ph.D. studentů/postdoktorantů se otevře 24. 

10. 2022. V případě získání podpory z fondů EU by byla podpora PhD studentů a postdoktorantů z 

UA plně hrazena. 

K. Grygarová 

 Ples 3. LFUK – 10. 3. 2023 v Národním domě na Vinohradech. 

 17. 11. 2022 se uskuteční shromáždění studentů na Albertově. 

Prof. Šlamberová 

 Ph.D. promoce – 15. 12. 2022 (12:00 hod.). Začátek zasedání KD 15. 12.2022 se posouvá na 9:00 hod. 

 Termín pro odevzdání projektů do GAUK – 8. 11. 2022.  

 Financování vědy pro studenty (UNCE) bude pokračovat. 

 Současné projekty SVV končí. Bude vypsána soutěž SVV na rok 2023. 

Prof. Džupa 

 Proděkan informoval o programu na VR 3. LF UK, která zasedne 6. 10. 2022 a současně seznámil členy 

KD s plány HB a JŘ na nejbližší období. 

JUDr. Mužíková 

 Tajemnice informovala o stavu výběrového řízení na firmu, která opraví výtah v budově A. 

 

 

 

 

Zapsala: K. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 


